
Dyngby Overgårds Grundejerforenings Fmd beretning

Som det er alle bekendt, havde vi en mindre rokade i bestyrelsen, efter jul, suppleant Leif
Vestergaard, indtrådte i bestyrelsen, som ny næstformand, velkommen endnu engang
Leif er en ørn til det med computer, så han har overtaget alt skrivearbejdet og har
ansvaret for vores hjemmeside

Rikke har en den grad styr på vores økonomi og er utrolig ihærdig, hun sørger også for at
byde nye velkommen og får dem, så vidt muligt, overtalt til at tilmelde sig vores
hjemmeside, skælder lidt ud over ejendomsmæglere, når de ikke opføre sig ordentligt

Nu "plejer" en formands beretning jo at slutte med at takke den øvrige bestyrelse, det har
jeg valgt at starte med. Så hermed så gjort

Vores hjemmeside syntes vi er rigtig god, her kan man se mange nyttige ting, til brug i
hverdagen. Mangler der noget, så giv os et praj
Der er mange besøgende på vores hjemmeside, pt har der været over 200.000, det er jeg
meget overrasket over

Vi har holdt en 4-5 bestyrelsesmøder, vi holder møde når der er behov. Til gengæld har vi
mange pkt på dagsordenen

Som noget nyt i år, lavede vi et socialt arrangement, en gåtur langs hjertestien, med Leif
som turguide
Vi var en lille trofast skarre på 20-25 deltagere (vi havde måske håbet på er par stykker
mere) vi prøver sikkert igen til næste å, måske med en lidt længere tur
Vejret var fantastisk, høj solskin, jeg tror at vi alle havde en hyggelig tur
Vi sluttede af ved borde/bænkene på forstranden, med en kop øl og sodavand og en
masse hyggesludren

De sociale arrangementer, vil vi forsøge med fremadrettet, ud over måske gentagelse af
gåturen, vil vi sikkert lave et hjertestarter kursus i Maj/Juni
Vi har en hjertestarter fælles med vores naboforening Dyngby Hage på Dyngby Havvej nr
62 (læs om den på vores hjemmeside) mig bekendt har den aldrig været i brug, og jeg
håber sandelig heller ikke at den kommer, MEN derfor kunne det måske være en god ide,
at være lidt dus med den

Når vi er ved sociale arrangementer, så har et par friske piger på Egevænget, Mette og Åse
inviteret til gadefest, det er et frisk initiativ, og lad det være en opfordring til andre veje i
vores lille forening, det styrker sammenholdet
Det sidste jeg har hørt er at der er 19 tilmeldte, de der ikke kan, er kede af at de ikke kan
deltage, men de skal til andre fester eller arrangementer, jeg er sikker på at det bliver
hyggeligt

Sankt Hans blev jo som bekendt uden bål, men vi tog initiativ, til at samles og synge et par
midsommerviser
Der var utrolig god tilslutning, tak til Mette og Dennis for musik og højtaler, jeg håber i har
sat kryds i kalenderen til næste år



Så skal vi til dialog møde d, 31. Aug., om for meget vand i kloark nettet Samn og Odder
kom. har kaldt til møde, det er jeg meget spændt på. Vi har mere om det under evt. hvor i
skal kommemed input til os, så vi bliver klædt, så godt på muligt til mødet

Vejene forsøger vi at holde i så god en standart sommuligt, det resultere så i øget trafik
fra naboforeningen, som lukrere på vore veje, uden at vi kan gøre noget ved det, til
gengæld det giver naturligvis ekstra slidtage
Vi har vel bekostet små 400.000 på vejene, gennem årene, incl asfaltdelen på
Elmegårdsvej, her var Dyngby Hage jo med til at betale

Så er der handlet en masse sommerhuse, det forgangne år, VELKOMMEN til jer alle, ingen
nævnt ingen glemt

Til sidst vil jeg sige tak til Joan og Leo, de slår græsset omkring borde/bænke på
forstranden

Under evt kommer vi ind på;
Flagning i området, beskæring af hække og buske, stien fra Egev. til Havvejen, parkering i
området, rep af vejene og et lille forsøg, mødet med Samn og Odder kom., til sidst en
badebro

Tak for ordet


